
ACTA REUNIÓ DAFME 27 DE NOVEMBRE 

 

Assistents : Xavi Cabanes, Diana Vallverdú, Laura Peña, Jordi Massó, Albert Garcia, 

Robert Planas, Alex Garcia, Javier Gutiérrez, Júlia Moreno, Marta Pita, Joaquim Brugués, 

Patri Assens, Álvaro Diaz, Jorge Hernández, Aina Cuxart, Dani Lopez, Jessie Zhang, 

Guillem Batiste, Pol Chapon. 

 

1.- Aprovada l’acte anterior per unanimitat. 

 

2.- Xocolatada Marató 12 de desembre. 

 Es farà muntatge de 9 h a 10 h, venda de xocolata de 10 h a 13 h i recollir-ho en acabar de 

vendre. 

Els torns per hores són: 

9 a 10: Marta Pita, Joaquim Brugués, Xavi Cabanes, Xenia Casassas, Alvaro Díaz 

10 a 11: Jordi Massó, Albert Garcia, Patri Assens, Aina Cuxart, Alvaro Díaz 

11 a 11:30: Tots els que calgui falta que estiguin per allà. 

11:30 a 12:30 Diana Vallverdú, Laura Peña, Eudald Romo 

12:30 a 13:30: Alexi Quinana, Julia Moreno, Joaquim Brugués. 

Dimecres 10 de desembre s’anirà a comprar i surten com a voluntaris 

també Xavi Cabanes, Álvaro Díaz, Aina Cuxart i Jordi Massó. 

 

3.- Gestió de l’espai DAFME 

La gent present a la reunió es compromet a donar exemple i sempre que es pugui recordar 

als altres de fer un bon ús de l’espai de DAFME. 

 

4.- Valoració Sortida de la Dele. 

Es va fer la valoració per temes concrets: 

- Transport: Va haver-hi cotxes que es van repenjar bastant, ajudant poc a portar menjar 

divendres. 

- Menjar: Va sobrar bastant però estava molt bo. 

- Casa: Molt recomanable però molt lluny de Barcelona. 

- Activitats: Fireball molt guay, l’únic però és que es va començar molt tard. La gimcana va 

ser molt alcohòlica, per a la propera tenir en compte a la gent que no veu. També s’han de 

regular més els temps de les proves per no fer cues en alguna. 

- Recollida i neteja de la casa: Massa gent que es va “despistar” a l’hora de recollir. Molta 

gent va marxar abans d’hora sense dir res. Per a la pròxima, si algú s’ha d’anar abans, que 

ho avisi abans. També fer grups abans per a recollir. 

- Assistència: Poca gent, menys que altres anys. Va faltar difusió, l’evento de Facebook fet 

amb més temps hauria funcionat millor. 



- Diversió: Cunde. 

Val a dir, que dimecres abans de marxar ens vam quedar sense casa per problemes externs 

a DAFME i es va haver de buscar una solució a corre-cuita. Com a extra es comenta també 

l'opció de portar una farmaciola bàsica per poder fer quelcom cura bàsica. 

 

5.- TOP 

- Es farà el Trivial el dimecres vinent. 

- El 7 de desembre es farà el Concert de Nadal. Participa Teatre i la Coral. El tema dels 

músics està bastant perdut però s’intentarà fer difusió. 

- Dimarts vinent hi ha claustre i s’elegeix al consell de Govern 


